
 
Van: J. Kaemingk [mailto:jkaemingk@hetnet.nl]  

Verzonden: donderdag 10 mei 2012 11:30 

 
  
Gaarne wil ik even reageren op het artikel in De Gelderlander betreffende “toekomst zwembaden”. 
Varsseveld heeft al ongeveer 45 jaar (één van de eersten in de Achterhoek) een overdekt zwembad; 
vanzelfsprekend dat alles in het werk moet worden gesteld om dit te behouden; temeer ook omdat dit 
samen met andere voorzieningen, straks als de turnhal klaar is, een compleet sportcomplex vormt. 
Het zou heel vreemd zijn om bij deze complete voorzieningen het zwembad weg te halen. 
Het is echter duidelijk dat er iets met de zwembaden moet gebeuren. Eén zwembad voor 
Gendringen/Ulft/Silvplde/Terborg is heel goed mogelijk. Het zwembad in Varsseveld kan het best 
geprivatiseerd worden. Een particuliere instelling heeft qua regelgeving, tariefstelling meer 
mogelijkheden dan een overheid. 
Varsseveld heeft behoefte aan een eenvoudig zwembad zonder veel tierlantijnen, waar de 
entreeprijzen best wat hoger mogen zijn; AOW-ers zijn desgewenst, ook wel bereid het normale tarief 
te betalen. 
  
Uitgangspunt: Varsseveld moet het zwembad behouden. Entreeprijzen, openingstijden, enz. moeten 
daaraan ondergeschikt worden gemaakt. 
  
Aanvullende opmerking: We zullen er aan moeten wennen, dat we, in de toekomst, allerlei 
voorzieningen steeds meer zelf moeten betalen; dat doen we nu ook al via de belastingen, dus in 
totaliteit zullen we (omdat de gemeentelijke belastingen omlaag kunnen) dan niets duurder uit zijn. 
De gemeente dient wel te zorgen voor een goed minimabeleid. 
  
Succes! 
  
Vriendelijke groeten, 
Johan Kaemingk, Varsseveld         
  


